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Henvendelse til ældrerådet 

 

Et af de områder Ældrerådet beskæftiger sig med, er vist den kommunale madordning til ældre 
hjemmeboende i kommunen. 
 
Som deltager i ordningen vil jeg foreslå Ældrerådet at tage initiativ til en spørgeskema-undersøgelse blandt 
deltagerne i madordningen. 
 
Ordningen i regi Norddjurs kommune har nu fungeret en periode. Det vil derfor være naturligt at 
undersøge, hvordan ordningen opleves blandt deltagerne/kunderne; - også for at høre, om der skulle være 
gode praktisable forslag til ændringer/forbedringer etc. 
 
En spørgeskema-undersøgelse må ligeledes være et kærkomment feed back for køkkenet. Det bør være 
muligt at arrangere undersøgelsen enkelt, ubureaukratisk og uden at den behøver at være meget 
bekosteligt. 
 
 
Venlig hilsen 
 
Jens Wacher 


